
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 24. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 609
Mener ministeren, at det er reel information af passagerne at tale om høj re-
gularitet hos DSB, når det forholdsvis høje antal tog til tiden i virkeligheden
bygger på usædvanligt meget reservetid, der er indbygget i køreplanerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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